
 

 

 

 

Dagsorden og referat til skolebestyrelsesmøde d. 20. marts 2025 

 

 

 

 

 

Mødedeltagere: 

 

Forældrevalgte: 

Astrid Helin, Camilla Holse, Connie Nyboe, Helle 

Marie Kieler Koefoed, Kathrine Velin Hansen, 

Nadia Friis, Rikke Ørgreen Nielsen 

 

Medarbejdervalgte: 

Maja Sambleben 

Helene Kluge 

 

Elevvalgte:  

Formand Samasti Koli, 9.y 

Næstformand August Madsen, 8.x 

 

Ledelse:  

Anne-Margit Lassen 

Morten Bambara 

Ditte Krejsler 

Dato: d. 20. marts 

2025 

Mødeleder: Anne-Margit.  

Tid: kl. 18.00 – 

21.00 

Gæster: 

  Afbud: Rikke, Astrid, Nadia, Maja 

  

Sted: Personalerum-

met. 

Referent: Ledelsen på skolen 

 

 

 

Dagsordenpunkt 

 

 

Formål 

 

Tid 

 

Beslutning/referat 

 

Ansvar 

1. Godkendelse af re-

ferat. 

Beslut-

ning 

18.00 Referat godkendt 

 

Mødele-

der 

2. Godkendelse af 

dagsorden 

Beslut-

ning 

18.02 Dagsorden godkendt Mødele-

der 

3. Meddelelser fra 

elevrådet 

Elevrådet kommer med deres 

meddelelser 

Oriente-

ring og 

evt. drøf-

telse 

18.05 Til senest elevrådsmøde var to-

iletterne igen oppe. Drøftel-

serne handlede om, om man 

kan dele toiletterne op på en 

Ele-

verne 
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anden måde, og om der skal 

skilte op. 

Der har været fælles elev-

råd/elevrådsdag d.8/4-25. Der 

vil være forskellige aktiviteter 

omkring god trivsel og Boesa-

gerskolen deltog om ungeliv.  

 

Det var en god gallafest. Bedre 

end sidst siger evalueringen.  

Lille klage over at der var beta-

ling 30 kr.  

 

Affaldssortering: Spandene er 

for små og de mangler poser.  

Man kan godt få nye skralde-

spande og poser, men det kræ-

ver at de bliver tømt hver dag 

for at kunne vurdere det.  

4. Afkortning af skole-

dagen 

SB har nu fået kompetencen 

fra Byrådet til at godkende af-

kortning af skoledagen, og 

vedhæftede bilag er skolens 

oplæg - hvilket er uændret i 

forhold til orienteringen i ja-

nuar. 

 

Bilag: Ansøgning om afkort-

ning af skoledagen 

 

Beslut-

ning 

18.15 Anne-Margit viser lige de slides 

fra Januar ift. afkortning.  

SB har fået kompetencen af 

Byrådet til at beslutte skoleda-

gens længde. Timetallet vil æn-

dre sig fra år til år de kom-

mende år, så beslutningen kan 

kun tages for 1 år ad gangen. 

Det blev besluttet. at de ekstra 

2 lektioner, der kommer i 1. 

klasse, er i dansk og matema-

tik, så det bliver med faste læ-

rere og tidlige indsats på det 

faglige.  

Vi fastholder klassens tid for 

alle klasser.  

  

Anne-

Margit 

5. Mødeplan for 

2025/2026 

Mødeplanen er rettet til med 

de kommentarer, der var i ja-

nuar og skal nu endelig ved-

tages. 

 

Bilag: Mødeplan for kom-

mende skoleår 

 

Beslut-

ning 

18.30 Den medsendte plan blev ved-

taget. 

 

Anne-

Margit  
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6. Tildeling 

Tildelingen burde være klar, 

så skolebestyrelsen kan få et 

overblik over de økonomiske 

ressourcer for kommende 

skoleår. 

 

Bilag: Tildelingen  

Oriente-

ring og 

drøftelse. 

18.40 Årets tildeling blev gennem-

gået. Den er elevtalsbaseret. 

Man får fuld pris for de første 

20 elever , og derefter får man 

60% af elevprisen for de øvrige 

elever.  

Tildelingen svinger derfor lidt 

hvert år.  

Der kommer i disse år flere 

børn ind i skolen end der går 

ud, og tildelingen er derfor let 

stigende.  

Anne-

Margit  

7. Planlægning af dia-

logmøde 

Skolebestyrelsen planlægger 

dialogmøde d. 20.maj 

 

Bilag: Ansøgning om afkortet 

skoledag 

Oriente-

ring/be-

slutning 

18.55 

 

Der bliver sendt en invitation 

med ift. 20/5-25 med følgende 

punkter: 

- Aktivt medborgerskab 

- Brugertilfredshedsun-

dersøgelse 

- Inklusion 

- Skole-hjem-samarbejde  

 

På kommende bestyrelsesmøde 

aftales, hvem der deltager, og 

hvordan mødet skal tilrettelæg-

ges. 

Rikke 

8. Opfølgning på 

møde omkring Ak-

tivt medborgerskab 

Skolebestyrelsen orienteres 

om, hvilke indsatser, som 

skolen starter op på i første 

omgang, og drøfter deres vi-

dere rolle i processen. Desu-

den foreslår ledelsen, at triv-

selsindsatsen fra Byrådets 

side understøtter dette initia-

tiv. 

Oriente-

ring og 

drøftelse 

og beslut-

ning 

19.15 Ledelsen fremlagde deres bud 

på indsatsen i kommende sko-

leår. En præmis er, at alle børn 

skal kunne mærke det.   

Det er vigtigt at eleverne bliver 

hørt og er med i processen.  

Ledelsen foreslår en organise-

ring med en styregruppe med 

ambassadører, hvor der er kob-

let ledelse på, men uden at be-

slutte for meget på forhånd.   

 

Anne-

Margit 

9. Evt. 

 

 19.30  Alle 

10. Pause  

 

 19.40   

11. Ny aftale om Folke-

skolen 

I december blev aftalen om 

Folkeskolen endeligt vedta-

get, og SB orienteres om de 

Drøftelse 

og beslut-

ning 

20.15 Der er vedtaget en ny folkesko-

lelov. De 33 initiativer. Vi er 

gået i gang med mange af dem 

i forhold til kommende skoleår, 

men 2 ting er placeret i 

Anne-

Margit/ 

Morten 
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33 initiativer, og hvordan vi 

er gået i gang med at arbejde 

med dem 

 

Bilag: Handleplan for triv-

selsarbejdet og årshjul for 

trivselsmålingen. 

arbejdsgrupper, og vil senere 

involvere skolebestyrelsen 

- Juniormesterlærer. I 

Egedal bliver det 1 dag 

om ugen. Det er om 

onsdagen. Man får ikke 

en fuld afgangsprøve. 

Det vil kræve en opta-

gelsesprøve hvis man 

vil på gym. Man kan 

godt komme i 10. 

klasse. Man får et for-

spring ift. at komme 

ind på erhvervsuddan-

nelse.  

- Karakterer på 6-7. år-

gang. Det er ikke be-

sluttet endnu. SB får   

måske kompetencen til 

at beslutte det. Der er 

nedsat en gruppe kom-

munalt. Evidens er at 

karakterer ikke har po-

sitiv indflydelse på ele-

verne. Det er nemt 

med til at skabe ulig-

hed.  

12. Meddelelser fra for-

manden 

Oriente-

ring 

20.45 Ingen meddelelser. Rikke 

13. Meddelelser fra 

skolens ledelse 

Oriente-

ring 

20.50 

– 

21.00 

Ledelsen har sendt beskeder ud 

inden mødet.  

Anne-

Margit 

 

Næste møde d. 28. april 2025 kl. 18.00 – 21.00 
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Punkter til kommende møde 

 


